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Pan 

MARIUSZ NASTAROWSKI    

Radny Rady Miejskiej   

w Koszalinie  

 

 

Odpowiadając na Pana interpelację zgłoszoną na sesji Rady Miejskiej w dniu 22 października 

2020 r. w sprawie aktualnej sytuacji związanej z powiększającą się liczbą zarażonych COVID 19 

w Koszalinie  informuję: 

 

 

Działania podejmowane przez Szpital Wojewódzki w Koszalinie są działaniami autonomicznymi, 

które nie są formalnie powiązane z koszalińskim samorządem. Szpital podlega bowiem pod nadzór 

samorządu wojewódzkiego i to on może podejmować działania wyjaśniające.  

Oczywiście jako Prezydent Miasta jestem w stałym kontakcie z Dyrektorem tej placówki medycznej 

i mam bieżące informacje na temat jej działalności, ale z mocy prawa nie mam  możliwości, by na nie 

w jakikolwiek sposób wpływać. 

Informuję Pana Radnego, iż uczestniczyłem w spotkaniu dotyczącym uruchomienia w Mieście 

szpitala polowego. Spotkane zorganizował Zachodniopomorski Urząd Wojewódzki w Szczecinie. 

Podczas spotkania rozmawiano o dwóch potencjalnych lokalizacjach szpitala polowego: Hali 

Widowiskowo - Sportowej przy ul. Śniadeckich oraz hali przy ul. Sportowej. Obecnie trwają ustalenia na 

poziomie roboczym pomiędzy służbami. Z pewnością Miasto - w razie potrzeby - będzie wspierać 

realizację przedsięwzięcia logistycznie. 

 

 

 wz. PREZYDENTA MIASTA  

  ZASTĘPCA PREZYDENTA   

        Przemysław Krzyżanowski  


